
ZÁPIS č.4/2014

z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Chlumčany

konaného dne 23.4.2014 v 19:00 hodin

MíSTO KONÁNí: v sídle Obecního úřadu - Chlumčany čp. 154, PSČ 439 03

účAsT:
Přítomni: Jarmila Nechanická

Vladimír Nič
Zdeněk Švarc
Milan Kučera
Miroslav Kratochvíl
Eva Jarošová

Jaroslava Brožová
Omluveni: O

PROGRAfv1:

1. Zahájení, volba zapisovatele a ověřovatelů zápisu
2. Schválení programu
3. Schválení rozpočtu na rok 2014
4. ~chválení rozpočtového výhledu
5. Zádost o odkoupení části obecního pozemku ve Vlčí č.p. 18/2
6. Informace o volbách do EP
7. Různé
8. Diskuse-závěr

Seznam příloh:
Příloha č.1 - Prezenční listina
Příloha č. 2 - Rozpočet na rok 2014
Příloha č. 3 - Výhled rozpočtu do roku 2018

K bodu č.1 Zahájení, volba zapisovatele a ověřovatelů zápisu

Zahájení: V 19.00 Jarmila Nechanická přivítala zastupitele a konstatovala, že
zastupitelstvo je usnášeníschopné.

Volba zapisovatele a ověřovatelů: zapisovatelem zvolena p.Eva Jarošová,
ověřovatelé zápisu p. Zdeněk Švarc a p Milan Kučera.
Diskuse neproběhla. Hlasování ( 7 pro, O proti, O se zdrželo)

Usnesení č.81/2014
Zastupitelstvo obce Chlurnčany, volí zapisovatelem p.Evu Jarošovou a volí p.Milana
Kučeru a p.Zdeňka Svarce ověřovatele zápisu.

K bodu č.2
Starostka Jarmila Nechanická přečetla program a žádá o jeho schválení.
Diskuze neproběhla.



Hlasování (7pro,0 proti, Ose zdrželo).

Usnesení č82/2014
Zastupitelstvo obce Chlumčany schvaluje program veřejného zasedání č.4/2014.

K bodu č. 3
Starostka požádala p. Evu Jarošovou o přečtení rozpočtu na rok 2014.
Oproti návrhu rozpočtu, který byl vyvěšen na úřední desce obce se nynější rozpočet
navyšuje ve výdajích o 80 tis. Kč. Důvodem je neznalost ceny při nákupu traktoru.
Rozpočet je nevyrovnaný. Příjmy ve výši 6 030 tis. Kč, a výdaje ve výši 7 345 tis. Kč.
Financování rozdílu ve výši 1 315 tis. Kč je zajištěno z výsledků minulých období.

Diskuze neproběhla.
Hlasování ( 7 pro,O proti,O se zdrželo)

Usnesení č.83/2014
Zastupitelé schvalují rozpočet na rok 2014 takto: příjmy 6 030 tis. Kč,
výdaje 7 345 tis. Kč.

K bodu č. 4
Zastupitelka Eva Jarošová seznámila přítomné s výhledem rozpočtu od r. 2014 do
r. 2018.
Diskuze: Diskuze neproběhla.
Hlasování ( 7 pro,O proti,O se zdrželo)

Usnesení č.84/2014
Zastupitelé souhlasí s navrhovaným výhledem rozpočtu do roku 2018.

K bodu č. 5
Starostka seznamuje přítomné se žádostí pana Gabriela Ferka bytem Vlčí Č. 31
o odkoupení části obecního pozemku, na němž leží již zastavěná část jeho pozemku,
který před 11 lety odkoupil.
Jedná se o parcelu Č. 18/2 k.ú. Vlčí u Chlumčan u Loun.
Podle zákona bude nabídka na prodej této části pozemku zveřejněna na úřední desce.
Diskuse neproběhla
Hlasování (7 pro, Oproti, Ose zdržela)

Usnesení č.85/2014
Zastupitelé souhlasí se zveřejněním nabídky prodeje části parcely Č. 18/2 v k.ú. Vlčí u
Chlumčan u Loun.

K bodu č. 6
Starostka informovala přítomné o volbách do evropského parlamentu, které budou ve
dnech 23.-24. května v místnosti v poschodí Obecního úřadu Chlumčany.
Diskuze neproběhla

K bodu č. 7
Starostka předkládá návrh nové smlouvy o zajištění zpětného odběru a využití odpadů
z obalů, kterou zaslala firma EKO-KOM,se sídlem Na Pankráci 1685/17, Praha. Původní
smlouva byla uzavřena již v r. 2005 a s ohledem na nový Občanský zákoník je již zastaralá
Smlouva vychází ze smlouvy původní, pro obec se nic nemění. Smlouva obsahuje Dodatek
Č. 1, který umožňuje pověřit svozovou firmu výkaznictvím.



Diskuze neproběhla
Hlasování (7 pro, O proti, O se zdržel)

Usnesení č. 86/2014
Zastupitelé souhlasí s uzavřením nové smlouvy o zajištění zpětného odběru a využití
odpadů z obalů a jejího dodatku Č. 1 s firmou EKO-KOM ,se sídlem Na Pankráci 1685/17,
14021 Praha 4.

K bodu 8
Starostka vyzvala přítomné k diskusi.

-Pan M. Kratochvíl informovalo konání Čarodějnic a to 3.5.2014 tentokráte na fotbalovém
hřišti.

- Pan L. Bárta navrhuje doplnit dopravní značení v ulici ve směru autobusová zastávka-
Jednota. Řidiči zde jezdí rychle a nedávají přednost zprava.
Místostarosta vyzve dopravní inspektorát k pomoci a šetření situace.

-pan J. Procházka se dotazuje, jaká je představa o případném odprodeji pozemku Č.

377/45.Majitelé některých domů, za kterými pozemek se nachází, mají o odprodej zájem.
Jejich žádosti o odprodej již byly obci doručeny. Náklady na zaměření by byly rozpočítány
a jednotliví majitelé by se na tomto nákladu podíleli.
Starostka J. Nechanická konstatuje, že je nutné všechny majitele těchto domů vyzvat ke
schůzce.

Starostka přítomným poděkovala za účast a ukončila zasedání zastupitelstva obce
Chlumčany.

V Chlumčanech 23.4.2014
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Zdeněk Švarc
ověřovatel


